



Protokoll för styrelsemöte för H-sektionens styrelse

Den 4:e februari 2025 kl. 17:30

Plats: Styret, Lindholmen

Närvarande:

Ordförande: Ninus Johansson [NJ]
Vice ordförande: Razan Saadi [RS]
Ekonomiansvarig: Oscar Nyman [ON]
SAMO: Olivia Sandberg [OS]
Arbetsmarknadsansvarig: Sandra Shaba [SS]
Utbildningsansvarig: Gabriel Rask Thurin [GRT]
Informationsansvarig: Joakim Dahlström [JD]

Föredragande:

Formalia

- §1. Mötets öppnande** [NJ]
Ninus Johansson förklarar mötet öppnat kl. 18:08
- §2. Val av justeringsperson** [NJ]
Mötet väljer Sandra Shaba till justeringsperson
- §3. Eventuella adjungeringar** [NJ]
Inga adjungeringar
- §4. Godkännande av dagordningen** [NJ]
Mötet godkänner dagordningen
- §5. Föregående protokoll (250122)** [JD]
Mötet godkänner föregående protokoll (250122)

Informationsfrågor

- §6. Meddelanden**
- a. Ordförande* [NJ]
workshop kåren, workshop fum, dagligt arbete, pa-möte,
flytten, sektionens dag, många möten, höll städutb
- b. Vice ordförande* [RS]

Mötesordförande (Ninus Johansson)

Sekreterare (Joakim Dahlström)

Justeringsperson (Sandra Shaba)



Har gjort sak möte 3 med valb, dem gjorde lite ändringar efter lite kritik dem fick. Sen måste sak 3 mallen uppdateras.
Annars dagligt arbete.

- c. *Ekonomiansvarig* [ON]
Dagligt arbete, har deklarerat, fortsatt jobbat med effektiviseringen av ekonomiarbete har haft uppföljning med kårens CFO, haft bokföringskväll, fixat för sektionens dag.
- d. *SAMO* [OS]
SU5 - gästades av missbruksklinik, dagligt arbete, förberett jämlikhetsveckan med JämH, fyllt på kontinuitet för kommande SAMO.
- e. *Arbetsmarknadsansvarig* [SS]
Fortsatt dagligt arbete. Varit på Armu och fått information av Näringslivsansvarig på Chalmers. Ny deal med Sejfa är klar och kommer upp inom kort. Försökt hjälpa Smart build AI med projekt. Kontakt med KUKA. Ska gå på stormötet för Göteborgs Stads Näringslivsstrategiska program. Workshop 2 om mäsdatum på G.
- f. *Utbildningsansvarig* [GRT]
Dagligt arbete, fortsatt med kartläggning av sena tentamen. Kursutvärderinspriser har blivit lottade och utdelas i talande stund. Utvärdering att inte ha kursutv-grejer samtidigt som sektionens dag. Varit på UU5 och tydligen har flera sektioners snx börjat med kursutvtävlingar!
- g. *Informationsansvarig* [JD]
PR:at Sektionens Dag och Infomöten för aspning LP3. Godkänt justeringar av aspposters. Dagligt arbete.

Beslutsfrågor

- §7. **Beslut om NollKs namn** [NJ]
- a. Alec Öman - Spike
- b. Melvin Pai - \$PRUCE

Mötesordförande (Ninus Johansson)

Sekreterare (Joakim Dahlström)

Justeringsperson (Sandra Shaba)



- c. Ylva Rodin - Fang
- d. William Karlsson - Loco
- e. Angelica Andreasson - Nyx
- f. Ida Franzén - Ashe
- g. Erik Pettersson - Shaggy
- h. Benjamin Hansson-Palo - Blanc
- i. Kevin Magnusson - Kenzo

Beslut: Mötet beslutar att godkänna ovanstående namn.

§8. Beslut om H6s namn

[NJ]

- a. Joel Larsson - GÜNDE
- b. Tobias Hilmeresson - SNIFF
- c. Kevin Nilsson - VERONICA
- d. Tilde Bäckman - BECKHAM
- e. Linus Olofsson - TULLEN
- f. Benjamin Lövgren - KENYA
- g. Ivar Idermark - RITO
- h. Anton Pettersson - KNAS

Beslut: Mötet beslutar att godkänna alla ovanstående namn förutom Sniff, men godkänner om Tobias skulle vilja heta Teddy.

§9. Äskning - Rustet

[NJ]

Beslut: Mötet beslutar att godkänna äskningen i sin helhet.

§10. Äskning - H6

[NJ]

Beslut: Mötet beslutar att neka äskningen i sin helhet för att se återta den vid ett senare tillfälle efter H6 har sett över sin budget.

§11. Äskning - H6

[NJ]

Beslut: Mötet beslutar att neka äskningen i sin helhet för att se återta den vid ett senare tillfälle efter H6 har sett över sin budget.

§12. Beslut om DKVs namn

[NJ]

- a. Erik Djurström - Holger
- b. André Forsmark - Garfield

Mötesordförande (Ninus Johansson)

Sekreterare (Joakim Dahlström)

Justeringsperson (Sandra Shaba)



- c. August Ståhlbom - Remy
- d. Jenny Stenvall - Jens
- e. Smilla Frangi - O'Malley

Beslut: Mötet beslutar att godkänna ovanstående namn.

Diskussionsfrågor

§13. Möte med Valberedningen kring kommande inval? [NJ]

Diskussion kring en utvärdering av valberedningen i lp2 och aspningen i lp2. Kalla in dem på ett möte och diskutera och utvärdera.

§14. Skidresan [NJ]

Diskussion kring att PA vill få info samt UOR inte är nöjda med skidresan ligger under studieveckor.

§15. Droger [NJ]

Diskussion kring droger på campus.

§16. Kommittéutbildning för lp2 och en egen för lp3 [NJ]

Diskussion kring vad utbildningen ska handla om.

§17. Flytten [NJ]

Diskussion kring ritning för de nya lokalerna och ombyggnation.

Formalia

§18. Övriga frågor

Oscar: Hört mer om fettavskiljaren från serviceenheten? [ON]

Svar: Nej

Razan: Får till exempel H6 lägga sin ekonomi hur de vill? [NJ]

Svar: Nej

§19. Nästa möte (250218) [NJ]

a. Action plan

Att Göra	Ägare	Målbild	Kommentar
----------	-------	---------	-----------

Mötesordförande (Ninus Johansson)

Sekreterare (Joakim Dahlström)

Justeringsperson (Sandra Shaba)



Köp lås till Nya FT	Oscar	Innan läsperiodens slut	

O

§20. Skvaller, dementier och känsliga ämnen

På grund av ämnets känsliga karaktär tas det inte upp i protokollet

[NJ]

§21. Mötets avslutande

Ninus förklarar mötet avslutat kl. 20:20

[NJ]

Mötesordförande (Ninus Johansson)

Sekreterare (Joakim Dahlström)

Justeringsperson (Sandra Shaba)